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PROTOKOLL FRA ÅRSMØTET I HOLMEN OG LANDØEN VEL OG 

HLV-VEILAG 10.04.2024 KL 19. 
 

Tilstede fra styret: 

Lars Blomdal - styreleder, Knut Sæberg - kasserer, Berit Hovland - styremedlem, Anders Bakke - 

styremedlem, Lise Løvstad Christiansen - styremedlem og Web-ansvarlig, Jorunn Dahl Hatlebakk -

styremedlem, Tore Jakobsen - vara, Sandro Padoin - vara, Tore Hansen - vara.  

Ikke tilstede fra styret: 

Lasse Steen - veiansvarlig 

 

Valgkomite: Kåre Kurås 

 

Antall tilstede utenom styret/valgkomite: 23 

 

FOREDRAG 

I forkant av årsmøtet var det foredrag ved Ingvild Skaset, leder for planavdelingen i Asker kommune. 

Hun informerte om kommunens arealdel i kommuneplanen vedtatt i 2023 og arbeidet frem mot ny 

kommuneplan som skal vedtas i 2027. Reguleringsplaner vedtas politisk.  Ved utbyggingssaker 

vurderes fordelene for samfunnet viktigere enn for utbygger. Da planen for ny E-18 frem til Asker nå 

er tatt ut av Nasjonal Transportplan vil det ha store konsekvenser for utvikling i området vårt.  

Syverstaddiagonalen, som var planlagt delvis i tunnel under Grønlia fra Hval til E18, vil nå ikke bli 

aktuell i nær fremtid. Dette vil igjen påvirke utviklingen av Holmen/ Nesbru-området 

(«Holmenbyen»).  

Holmenskjæret – hvilke muligheter for utvikling av området og huset der er også av stor interesse for 

vellet.  

Det ble en god meningsutveksling med et sterkt engasjement fra fremmøtte. 

 

ÅRSMØTET 

1. Lars Blomdal valgt til ordstyrer. 

2. Jorunn Dahl Hatlebakk valgt av protokollfører. 

3. Innkalling og saksliste godkjent. 

4. Tore Hansen og Tore Jakobsen valgt til å underskrive protokollen. 

5. Årsberetning fra styret ble gjennomgått av Lars Blomdal. Den fulgte med innkallingen til årsmøtet i 

VELMENT nr1 og ligger også på hjemmesiden www.holmenoglandoenvel.no.  

Det er avholdt 10 styremøter i løpet av året.  

Viktige saker som er fulgt opp er utbygging Landøyveien 5 og planene for Fekjan nr 80 (Holmen slip).   

http://www.holmenoglandoenvel.no/
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I 2023 brukte vi mye krefter på å verve nye medlemmer.  Resultatet ble en økning på 50 % til 207 

betalende medlemmer.  Styret er fremdeler ikke fornøyd, og vil fortsette arbeidet med å synliggjøre 

vellets relevans og få flere betalende medlemmer i 2024.    

Papirutgave av Vel-Ment har vært kostbart, og styret vil fremover velge web og Facebook som hoved 

informasjonskanaler, med en kort informasjon i A-5 format i postkassa. 

Vellet har 14 benker i området. Vi skulle gjerne hatt flere benker hvis økonomien hadde tillatt det. 

Ønske om buss-skur ved Holmen (retning sørover) er endelig oppfylt etter flere år i dialog med 

veimyndighetene. 

Prosjekt for trafikk-regulering langs Fekjan er planlagt gjennomført i april/mai i år. 

Rakettoppskyting ifm Nyttårsfeiring på Holmenskjæret ble kommentert. Alternative aktiviteter skal 

vurderes. 

 

6. Revidert regnskap, budsjettforslag og revisors merknader for vellet og veilaget    

 Ble gjennomgått av kasserer Knut Sæberg.  

 

 

 

Vellet: Det er et mål å få 50% økning i antall medlemmer.  

Administrasjonskostnadene for veilaget er økt med 2000 kr (fra 18 000 kr til 20 000 kr).  
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For gjennomføring av Rusken 2024 er det valgt ny aktør, Renova, og satt grense for antall enheter per 

husstand til 5 enheter (kvist og/eller sekker).  

Kostnader til trykking av Vel-Ment er redusert fra 33 000 kr til 10 000 kr. 

Medlemskontingenten i vellet er økt fra 300 kr til 350 kr i 2024. 

Regnskap 2023 og budsjett 2024 for vellet godkjent. 

 

 

 

Veilaget: Det har vært en stor aksjon for å få innbetaling av kontingenten, og det har resultert i 

betaling fra 140 av 144 medlemmer. Forslag om økning av medlemsavgiften fra 1 100 kr til 2 200 kr 

for 2024 godkjent. 

Regnskap 2023 og budsjett 2024 for veilaget godkjent. 

Nåværende brøytekontrakt er ikke tilfredsstillende, og det skal arbeides med ny kontrakt i 2024. 

En ekstra honnør til veisjefen Lasse for innsatsen! 

 

7. Innkomne saker 

 Ingen innkomne saker. 
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8. Valg styreleder, styremedlemmer og varamedlemmer 

Flere i styret har valgt å gi plass til nye ildsjeler, og vi gleder oss over de fire nye kandidatene som har 

sagt seg villige til å stille til valg. Disse er Vibeke Placht, Marius Mithassel, Fredrik Michalsen og Arve 

Måøy som vil erstatte henholdsvis Lise Christiansen, Tore Hansen, Sandro Padoin og Anders Bakke. 

Valgkomiteens innstilling til styret for 2024 ble godtatt ved akklamasjon. 

Styret for Holmen og Landøen vel 2024: 

Styreleder 

Lars Blomdal 

Styret   

Vibeke Placht 

Lasse Steen 

Jorunn Dahl Hatlebakk 

Marius Mithassel 

Knut Sæberg 

Berit Hovland 

Varamedlemmer 

Tore Jakobsen 

Arve Måløy 

Fredrik Michalsen 

Revisorer 

Øystein Fjeldstad 

Lasse Høilund 

Valgkomite: 

Kåre Kurås 

Tore Hansen 

 

 

Dato: 17.04.2023 

 

--------------------------------------               --------------------------------------  

Møteleder Lars Blomdal   Referent Jorunn Dahl Hatlebakk 

 

--------------------------------------                           --------------------------------------  

Protokollvitne Tore Hansen   Protokollvitne Tore Jakobsen 
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